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Voorwoord 

  

Beste ismi,  

Met gepaste trots presenteren we bij deze ons beleidsplan voor studievereniging ismus. Het 

belooft weer een actief, bruisend, leerzaam, spannend en bevlogen jaar te worden. Niet 

alleen voor ons als bestuur, maar ook voor alle leden. Hoewel dit met het oog op de 

aanstaande statutenwijziging misschien wel het eerste collegejaar is waar ismus niet langer 

‘voor studenten politicologie’ in haar naam draagt, mag het duidelijk zijn dat we er dit jaar 

nog steeds voor elkaar zijn. ismus betekent weinig zonder haar leden en met iedereen 

houden we de vereniging draaiende op het niveau dat we gewend zijn. Dat betekent: 

studeren, discussiëren, vergaderen, feesten en koffieleuten tot we erbij neervallen.  

In dit beleidsplan zetten we als bestuur uiteen wat we gaan doen om dit jaar weer tot een 

succes te brengen. We presenteren jullie de visie van ons bestuur, zetten het ledenbeleid 

uiteen, lichten de promotie toe, leggen het commissie beleid uit, vertellen over de 

samenwerkingsverbanden én delen de plannen voor de sponsoring. Daarbij heeft de 

penningmeester een begroting opgesteld om te illustreren welke kant ismus financieel 

opvliegt. 

Het bestuur kijkt uit naar een nieuw jaar met oude en nieuwe actieve leden om weer 

originele, leerzame en bovenal verbindende activiteiten te organiseren.  

Vlieg daarom met ons mee: van het MSc tot de SPAR en van de ismuskamer tot de stad. Of 

je net begint, al jaren bezig bent of overkomt uit verre oorden, dat maakt niet uit: iedereen is 

welkom. Dit beleidsplan is er voor iedereen die ismus een warm hart toedraagt. 

Wij kunnen niet wachten op het komend jaar.  

Met vriendelijke groet, 

Het XXIIe bestuur der studievereniging ismus, 

Maurits Bouma    Voorzitter 

Tristan Hoenselaar    Secretaris 

Noortje Lamers    Penningmeester 

Berend Kooiker    Commissaris externe betrekkingen 

Jasha Notenboom    Commissaris interne betrekkingen 
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Visie van het bestuur  

Na de twintigste verjaardag van ismus gevierd te hebben in een fantastisch lustrumjaar is 

het tijd om de zinnen te zetten op het 21e jaar waarin studievereniging ismus leden bij elkaar 

brengt. De afgelopen jaren zijn we van een wervelstorm naar zonneschijn gegaan, hebben 

we geroeid met de riemen die we hadden en hebben we ismus gevierd. Dit jaar spreidt 

ismus haar vleugels om een nóg breder publiek aan te spreken en richten we ons op het 

verbeteren van de zichtbaarheid en de toegankelijkheid van de vereniging. Door ons te 

focussen op deze twee thema’s houden we van ismus de laagdrempelige en bruisende 

vereniging waar ze zo vaak om wordt geroemd.  

Om deze doelen te bereiken, streven we naar het organiseren van minimaal twee formele en 

drie informele activiteiten per maand. Uiteraard worden deze activiteiten verzorgd door de 

commissies: het kloppende hart van de vereniging. Om een breder publiek aan te spreken 

voegen we dit jaar twee commissies toe aan de vereniging: de sitcom en de 

cultuurcommissie. Om de commissies te motiveren van begin tot eind actief te zijn, 

organiseren we vanaf de start van het jaar een commissieklassement. Meer over de 

commissies en het klassement wordt toegelicht in het commissiebeleid. Ook zetten we in op 

het in ere houden van ismus-tradities, te weten het kratje van de maand, diner-rouler en de 

eetacties. Deze activiteiten zullen met gepaste regelmaat plaatsvinden. Het is bekend dat 

zowel nieuwe als oude leden veel plezier halen uit deze traditionele ismusactiviteiten. Omdat 

tradities vaak minder aantrekkelijk zijn voor eerstejaars, zet het bestuur zich extra in op het 

enthousiasmeren van eerstejaars voor deze tradities.  

Zichtbaarheid van ismus betekent ook de zichtbaarheid naar buiten toe. Samenwerkingen 

met andere verenigingen zijn in het verleden vaak succesvol en goed bezocht geweest. De 

broederverenigingen zullen vaker opgezocht worden voor het organiseren van activiteiten. 

Ook met andere studieverenigingen zal vaker contact worden gezocht, in het bijzonder met 

Mengelmousse. De verstandhouding met de broederverenigingen van de faculteit, te weten 

de ESV, Mundus, BOW en Synergy is op het moment van schrijven erg goed. Het bestuur 

streeft ernaar deze relatie gedurende het jaar op dit niveau voort te zetten. In het specifiek 

worden Mundus en BOW graag opgezocht, binnen het informele samenwerkingsverband 

BiM. Daarbij zou het bestuur graag zien dat met de vijf studieverenigingen van de Faculteit 

der Managementwetenschappen meer activiteiten worden georganiseerd, los van de al 

bestaande SVM-activiteiten.   

De plek waar het allemaal gebeurt: de ismuskamer. Voor velen is het niet alleen een plek 

om koffie te drinken en een koekje te eten, maar ook een huiskamer om te lachen, spelletjes 

te spelen en vooral te discussiëren. Uit het voorgaande jaar is gebleken dat de ismuskamer 

een grote populariteit geniet en vaak, vooral tijdens de pauzes, goed vol komt te zitten. 

Gezien de veranderingen in het gebruik van weblectures bij colleges is er de verwachting 

dat de kamer het aankomend jaar nog drukker bezocht zal worden. Vandaar dat het bestuur 

zich in zal zetten voor het optimaliseren van de kamer. Zo zal het bureau dat zich tegenover 

het aanrecht bevindt worden weggehaald. In het verleden werd het bureau met de computer 

gebruikt door onder andere Unit-P voor het maken van de posters. Aangezien deze functie 

te vervallen is gekomen, heeft het bureau met de computer afgelopen jaar vooral stof 

gevangen. Het bestuur ziet graag dat op deze plek een extra zithoek wordt gecreëerd, om 

op een soms overvolle kamer alle leden te kunnen voorzien van een zitplek, zonder dat 

iedereen op stoelen in het gangpad moet zitten. Daarbij wordt getracht de kamer meer 

persoonlijk en meer gezellig te maken. Denk hierbij aan een fotomuur met foto’s van 

activiteiten en aan de aanschaf van verschillende planten. Zoals vorig jaar zal de kamer 
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minimaal open zijn van 10:00 tot 16:00. Daarnaast zal deze in tentamenperiodes open zijn 

van 11:00 tot 14:00. Het bestuur streeft naar het strikt hanteren van deze openingstijden. 

Wanneer er wijzigingen zijn in openingstijden, zal dit helder gecommuniceerd worden via 

instagram, het briefje op de deur en wellicht het scherm. Als laatste is het bestuur van plan 

het TV-scherm, dat grenst aan de gang, structureel te gaan gebruiken voor promotie. De 

slide-show die hierop te zien is, wordt wekelijks geüpdatet om activiteiten van die week te 

promoten. Daarbij ziet het bestuur hier ook een kans om de voorraad aan accessoires extra 

te promoten. De kamer is dé plek waar nieuwe leden binnen komen om als actieve leden 

weer naar buiten gaan. Binnen de pijlers zichtbaarheid en toegankelijkheid is het daarom 

niet meer dan logisch dat het bestuur dit jaar hoog inzet op de kamer. 

Ook in de gloednieuwe ismus-app komen de twee pijlers zichtbaarheid en toegankelijkheid 

samen. De app creëert een centrale plek voor alle belangrijke informatie van de vereniging. 

In de app vinden leden alle komende activiteiten en kunnen zij zich inschrijven voor deze 

activiteiten. Ook komen de foto’s die gemaakt worden van activiteiten op de app te staan. 

Voor het maken van foto’s bij activiteiten zal het bestuur vanwege de beperkte mobiliteit van 

de huidige camera een kleinere camera aanschaffen. De penningmeester zal dit nader 

toelichten in de begroting. Het centraliseren van alle belangrijke informatie zorgt er niet 

alleen voor dat meedoen nóg makkelijker en laagdrempeliger wordt, het bevordert ook het 

uiterlijk van de vereniging. Leden die nog niet erg actief zijn kunnen door het gebruik van de 

app over de streep worden getrokken om zich aan te sluiten bij activiteiten die ze normaal 

niet bij zouden wonen. Het bestuur zet daarom hoog in op de inzet van de app en zal zich 

actief bezighouden met het promoten ervan.  

Hoewel de app qua functies veel overlap kent met de site, blijven alle functies die 

beschikbaar zijn in de app ook beschikbaar op de site. Dit omdat nieuwe leden vaak eerst 

naar de site gaan, alvorens zij een app zullen downloaden. Onder promotie wordt meer 

verteld over het gebruik van de site en de app. 

Zoals gezegd kunnen leden zich in de app ook inschrijven voor activiteiten. Dat betekent ook 

dat voor betaalde activiteiten leden via de app een volmacht kunnen geven voor het 

afschrijven van het bedrag voor de activiteit. In het verleden is gebleken dat er leden zijn die 

onaangekondigd niet komen opdagen bij activiteiten. Dat levert bij betaalde activiteiten niet 

alleen veel werk op voor de penningmeester: het terugboeken van deze incasso’s kost veel 

tijd, het schopt ook de plannen voor de activiteit in de war en kan tot vragen leiden bij de 

externe organisatie waar betaalde activiteiten vaak plaatsvinden. Vandaar dat het bestuur bij 

betaalde activiteiten waar een lid zich niet vóór aanvang van de activiteit via de mail aan het 

ismus mailadres (info@ismus.nl), heeft afgemeld, dat geld niet meer zal terugboeken. 

Zwaarwegende redenen waardoor niet aan deze regel kan worden voldaan zullen uiteraard 

te allen tijde in overweging worden genomen. Hiermee wil het bestuur bereiken dat er geen 

onnodig werk wordt gedaan, dat de opkomst beter wordt gemonitord voor een overzichtelijke 

voorbereiding en duidelijke communicatie naar de partners. 

Daarbij heeft het bestuur het voornemen om een boete van vijf euro in te stellen voor een 

‘no-show’ bij de netwerksessie van de Management Business Fair. Dit zijn sessies die 

specifiek op de student zijn afgesteld en waar zowel Career Service als de deelnemende 

bedrijven meerdere uren in hebben gestoken om voor te bereiden. Niet op komen dagen 

betekent een absoluut verlies en geeft ismus een slecht imago bij de bedrijven. Daarnaast 

zijn er voor de netwerksessies maar twaalf plekken beschikbaar, en niet op komen dagen 

betekent dat je een kostbare plek inneemt voor een medestudent. Met deze boete wil het 

bestuur studenten die zich voor deze uiterst nuttige sessies aanmelden, aanmoedigen om 

daadwerkelijk te komen.  
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Hoewel de tijd van ‘roeien met de riemen die je hebt’ vanwege een pandemie hopelijk voorbij 

is, houdt het bestuur rekening met mogelijke maatregelen in het najaar of in de winter. In het 

geval van nieuwe maatregelen streeft het bestuur naar het organiseren van zoveel mogelijk 

fysieke activiteiten. Hoewel online activiteiten, via Zoom, altijd achter de hand worden 

gehouden, zijn we van mening dat fysiek contact de beste manier is om ismi met elkaar te 

verbinden. 

Als kers op de taart viert ismus dit jaar haar eenentwintigste verjaardag. Uiteraard zal de 

dies daarom dit jaar in stijl gevierd worden met een heus 21-diner. Met al eenentwintig jaar 

achter de kiezen kent een ismus een rijke geschiedenis gevuld met mooie gebeurtenissen 

en herinneringen. Het bestuur hoopt daar dit jaar nog een schepje bovenop te mogen doen.  
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Ledenbeleid 

De leden vormen uiteraard de belangrijkste groep binnen ismus. Het aantrekken en 

behouden van actieve leden is één van de belangrijkste functies van het bestuur en deze 

neemt het bestuur dan ook graag op zich. Aangezien het ernaar uitziet dat colleges dit 

collegejaar slechts op de campus zullen plaatsvinden en niet meer gestreamd zullen 

worden, is er de prachtige mogelijkheid om nieuwe leden op de ismuskamer kennis te laten 

maken met de vereniging. Er is een apart beleid voor de eerste-, tweede- en ouderejaars. 

Daarnaast kiest het bestuur voor een andere aanpak van het (pre-)masterbeleid.  

Eerstejaars 

Aangezien de eerstejaars van dit collegejaar de eerste groep zullen zijn waarvan het 

grootste deel niet gewend is om online colleges te kunnen kijken, is de kans groot dat zij 

vaker in Nijmegen zullen zijn. Vooral in de eerste maand is er de kans om eerstejaars bij de 

vereniging te betrekken door activiteiten te organiseren die voor hen zijn bedoeld. Denk 

hierbij aan een after-intro borrel en een kennismakingsweekend. In de maand september 

heeft het bestuur daarbij getracht om het hele ismus repertoir aan activiteiten aan bod te 

laten komen om eerstejaars te laten zien wat ismus de rest van het jaar kan bieden. Ook 

wordt later in het jaar een activiteit georganiseerd met de intro-groepen en hun intro-ouders. 

Aangezien voor veel eerstejaars de introgroep een belangrijke sociale omgeving is waar je 

vaak op kan terugvallen, ziet het bestuur hier de mogelijkheid om in samenwerking met 

ouders een activiteit te organiseren waar ook de minder actieve eerstejaars alsnog met 

ismus in contact kunnen komen.  

Tweedejaars 

De tweedejaars van dit collegejaar hebben in mindere mate kennis kunnen maken met de 

terugkerende tradities die ismus rijk is, zoals diner rouler, kratje van de maand of het BOW-

ismus debat. Het doel is om de tweedejaars komend jaar in grote mate bij ismus te 

betrekken. Het feit dat het bestuur uit tweedejaars bestaat zal wellicht ook een positief 

verschil maken. 

Ouderejaars  

ismus kent een heleboel actieve leden, waarvan de meeste ouderejaars zijn. Het zijn juist 

deze leden die de vereniging vaak door en door kennen en op deze manier een grote 

bijdrage kunnen leveren aan het draaiende houden van de vereniging. Veel ouderejaars 

hechten waarde aan tradities zoals kratje van de maand en diner-rouler. Vandaar dat het 

bestuur, zoals onder visie van het bestuur uiteen is gezet, in wil zetten op het traditioneel 

plaats laten vinden van deze activiteiten. Uit een rondvraag is gebleken veel ouderejaars 

van mening zijn dat, net zoals bij eerstejaars, de eerste maand(en) van het collegejaar 

cruciaal zijn voor de binding aan de vereniging. Het actief blijven benaderen van deze leden 

hoort daar ook bij, zowel op persoonlijke als op bestuurlijke noot.  
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(Pre-)masterstudenten 

Het is de laatste jaren erg lastig gebleken de (pre-)masterstudenten te trekken, zelfs met de 

inzet van de (pre-)mastercommissie. Dit jaar zal de (pre-)master commissie wegens een 

tekort aan aanmeldingen niet worden opgezet. Hierover volgt later meer in het 

commissiebeleid. Ook daarbuiten kiest het bestuur voor een andere benadering dan 

voorgaande jaren: de pre-master en masterstudenten zullen op verschillende manieren 

benaderd worden. Aangezien de pre-masterstudenten bachelorvakken volgen, worden zij 

middels de collegepraatjes op de hoogte gebracht van de activiteiten van de vereniging. De 

masterstudenten worden apart benaderd. Deze groep is vaak, zowel binnen als buiten de 

studie, met andere zaken bezig dan bachelorstudenten en het is daarom lastig om 

masterstudenten die niet al actief waren, alsnog te bereiken. Toch ziet het bestuur een kans 

om activiteiten te organiseren waar ook masterstudenten op afkomen. Door samen te 

werken met de vakgroep en carrière- of studie-gerelateerde activiteiten met een afsluitende 

borrel te organiseren, is het bestuur van plan dit te bewerkstelligen. Door te focussen op 

carrière- of studie-gerelateerde activiteiten hoopt het bestuur te voorzien in de vaak serieuze 

houding van de masterstudenten. Daarnaast zullen er ook informele activiteiten worden 

georganiseerd. Het bestuur streeft ernaar om eens in de twee maanden een (pre-)master 

activiteit te organiseren.  
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Promotiebeleid 

App 

In het afgelopen jaar is de Unit W druk bezig geweest met het ontwikkelen van de ismus-

app. Naar alle verwachtingen zal de app aan het begin van het academisch jaar 2022-2023 

gelanceerd worden. Deze app zal gebruikt worden als communicatiekanaal tussen het 

bestuur en de leden. Promotie voor activiteiten zal evenals op het instagramaccount twee 

weken van tevoren gepost worden. Buiten promotie voor activiteiten en overige 

gebeurtenissen zal binnen de app ook de mogelijkheid zijn voor leden om zich in te schrijven 

voor activiteiten, om ideeën voor ismus achter te laten in de ideeënbox, membercarddeals in 

te zien en om onderling te communiceren. Ook zullen de foto’s die in voorgaande jaren 

slechts op de site te vinden waren, voortaan ook in de app te zien zijn. 

Collegepraatjes 

Traditiegetrouw worden iedere eerste week van de maand de collegepraatjes gehouden. Dit 

jaar streeft het bestuur ernaar ieder collegepraatje te houden met de voorzitter en één ander 

bestuurslid. Dit zodat er wel continuïteit zit in de herkenbaarheid van de vereniging, maar de 

vereniging tegelijkertijd laagdrempelig wordt gehouden door verschillende gezichten te laten 

zien. De collegepraatjes zullen plaatsvinden in alle jaarlagen van de bachelor. In het 

collegepraatje worden de studenten bijgepraat over de activiteiten en belangrijke 

gebeurtenissen van de komende maand. Voor de masterstudenten worden er geen 

collegepraatjes gehouden.  

Facebook 

Het Facebookaccount van ismus zal nog volop benut worden voor promotiedoeleinden. Het 

plan is dat alle posts die op Instagram, ons beoogde hoofdkanaal voor de promotie, gepost 

worden, ook gepost zullen worden op facebook. Activiteiten zullen niet zoals in voorgaande 

jaren gedaan werd als Facebook evenementen gepost worden, aangezien de meerwaarde 

hiervan bovenop het plaatsen van reguliere posts beperkt is. 

Foto’s  

Het bestuur is dit jaar van plan meer foto’s te maken bij activiteiten. Deze foto’s zullen 

gedeeld worden op de site en via instagram. Om dit doel te bereiken zal de penningmeester 

een nieuwe, kleinere, fotocamera aanschaffen opdat er gemakkelijker bij alle activiteiten 

gefotografeerd kan worden. 

Instagram 

Het bestuur is van plan Instagram te behouden als hoofdkanaal van de promotie. Alle 

activiteiten zullen op dit platform individueel gepromoot worden met posters gemaakt door 

het bestuur. Hiernaast zal er maandelijks een planning van de aankomende activiteiten 

gedeeld worden in een post, evenals de promotie van membercarddeals en promotie van 

sponsors. Ook zal het bestuur gebruik maken van de verhaalfunctie van Instagram om 

mededelingen te delen over activiteiten op de korte termijn, evenals de promotie van 

sponsors en overige meldingen. Van IGTV zal, gelijk aan het youtube-account van ismus, 

geen structureel gebruik gemaakt worden. 
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ismail 

De ismail is de mail die iedere maand door het bestuur van ismus verstuurd wordt naar alle 

leden. Het bestuur kiest ervoor om deze in te vullen met een terugblik op de activiteiten van 

de voorgaande maand en een overzicht van de aankomende activiteiten en ismus-

gerelateerde gebeurtenissen. Ook zal er de tussenstand van het commissieklassement 

gedeeld worden in de ismail. Ook de nieuwe opdrachten voor het commissieklassement 

zullen per ismail gedeeld worden. Promotie van partners zal net als vorige jaren ook in de 

ismail gedeeld worden. De mail zal net als voorgaande jaren zowel in het Nederlands als het 

Engels geschreven worden. De ismail wordt verzorgd door de secretaris en wordt in de 

eerste week van elke kalendermaand verstuurd. De door het XXIe bestuur geïntroduceerde 

verjaardagsmail voor actieve leden wordt voortgezet, ook dit zal door de secretaris verzorgd 

worden. 

LinkedIn 

De promotie via LinkedIn is het afgelopen jaar goed verlopen. Nog steeds zal het bestuur 

enthousiast van dit medium gebruik maken. Ten eerste om de formele evenementen, zoals 

de Management Business Fair en het ismus Career event, te laten zien en in naam 

bekender te maken. Ten tweede om vacatures te delen, ten behoeve van de studenten, 

maar ook in verband met sponsoring. De commissaris externe betrekkingen zal dit blijven 

doen.  

Persoonlijk contact 

Mond-tot-mond promotie blijkt vaak het meest effectief in het betrekken van nieuwe leden bij 

de vereniging. Zo was er veel contact met de intro-ouders om zoveel mogelijk eerstejaars 

aan te trekken. Daarbij houdt het bestuur bij de kamerdiensten te allen tijde een open 

houding naar nieuwe leden en zal het bestuur extra haar best doen de (nieuwe) ismi te leren 

kennen.  

Posters 

Een aantal, grootschalige, activiteiten zal naast op de online promotiekanalen ook op de 

ismuskamer middels posters gepromoot worden. Deze posters zullen door leden van het 

bestuur gemaakt worden. Hiernaast zal een aantal van de posters via het televisiescherm op 

de ismuskamer geplaatst worden. Op een whiteboard op de ismuskamer wordt door het 

bestuur de maandplanning opgeschreven, die ook op Instagram, Facebook en de app 

gedeeld zal worden. 

TV-scherm 

Zoals onder ‘visie van het bestuur’ al bekend was gemaakt, zet het bestuur dit jaar in op een 

optimaal gebruik van het TV-scherm dat grenst aan de gang van de ismuskamer. Op dit 

scherm worden activiteiten gepromoot, is er plek voor partners of membercarddeals en 

zullen andere uitnodigende slides worden afgebeeld. Deze slides zullen minimaal wekelijks 

worden geüpdatet om ze actueel te houden.  

YouTube 
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Er zal dit jaar geen structureel gebruik gemaakt worden van het YouTube-kanaal van ismus, 

genaamd TELEVISMUS. Wel zal het kanaal openstaan voor gebruik voor een aftermovie 

door de reiscommissie, de groot feestcommissie en meerdaagse excursiecommissie. 

Website 

De ismus-website is, buiten het Instagram-account, het eerste informatiepunt van de 

vereniging, wat zeker waar is voor partners en andere eenheden buiten de vereniging. Het is 

daarom zaak om de site up-to-date te houden en hier met enige regelmaat berichten op te 

posten wanneer er iets van belang gebeurt of verandert binnen de vereniging. Daarnaast zal 

de site benut worden voor het inschrijven voor activiteiten, gelijk met de app, zodat ook de 

leden die om verschillende redenen geen gebruik kunnen maken van de app nog steeds 

deel kunnen nemen aan de ismus activiteiten. Bij activiteiten waar het bestuur van verwacht 

dat de inschrijvingen snel vol zullen zijn, zal exclusief gebruikt gemaakt worden van de 

inschrijvingen via de website. Wanneer dit het geval is zal dit helder en van tevoren 

gecommuniceerd worden. Dit is zo om de inschrijvingen toegankelijker te maken voor de 

leden die wellicht (op dat moment) geen toegang hebben tot de app. Ook is het streven 

binnen het bestuur om de foto’s die bij activiteiten gemaakt worden frequent bij te werken op 

het ledengedeelte van de site. Daarbij zullen de membercard deals op de site gedeeld en 

bijgewerkt blijven worden, evenals de sponsordeals.  

WhatsApp  

In lijn met voorgaande besturen is het bestuur erg positief over het gebruik van de 

WhatsAppgroep voor het informeren van de leden over activiteiten op een wat kortere 

tijdschaal dan de ismails of de maandoverzichten op overige kanalen. Het bestuur zal het 

WhatsApp kanaal gebruiken voor het versturen van een wekelijks overzicht van 

aankomende activiteiten, evenals het doorgeven van eventuele wijzigingen over activiteiten. 

De berichten zullen zowel in het Engels als in het Nederlands gestuurd worden. Het bestuur 

streeft ernaar om de communicatie te beperken tot maximaal 3 berichten per week. De 

communicatie via WhatsApp wordt verzorgd door de secretaris. 
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Commissie-beleid  

De leden zijn het kloppende hart van ismus en om de leden zo betrokken mogelijk te 

houden, streeft het bestuur ernaar minstens vijf activiteiten per maand te organiseren, 

waarvan minimaal twee formeel. Om zowel nieuwe als oudere leden betrokken te krijgen en 

betrokken te houden bij de vereniging, worden er commissies opgezet die deze activiteiten 

zullen organiseren. De inschrijvingen van de commissies zijn open voor alle leden, en in 

overleg met de leden die zich hebben ingeschreven worden de commissies samengesteld 

door de commissaris interne betrekkingen. De activiteiten die dit jaar worden gepland zullen 

uiteenlopend zijn; van formele activiteiten zoals lezingen, excursies en debatten tot informele 

activiteiten zoals borrels, sportactiviteiten en spellen. Er is voor ieder wat wils.  

Aan het begin van het jaar worden deze activiteiten nog georganiseerd door het bestuur, 

omdat de commissies pas halverwege september worden gevormd en de nulmetingen dan 

ook gehouden zullen worden. Er wordt ondanks dit uiteraard wel gestreefd naar de twee 

formele en vier informele activiteiten per maand zoals eerder is benoemd.  

Onderling zal er een soort competitie plaatsvinden tussen de commissies, onder de naam 

van het commissieklassement. Alle commissies krijgen een lijst met opdrachten die ze 

kunnen uitvoeren, en bij elke opdracht hoort een bepaald aantal punten. Elk blok wordt er 

een nieuwe lijst met ongeveer tien opdrachten doorgestuurd aan de commissies. Bepaalde 

opdrachten vinden plaats binnen de commissie, en bij sommige opdrachten zal er interactie 

plaatsvinden tussen commissies. Het bestuur hoopt op deze manier het onderlinge contact 

tussen (actieve) leden te versterken. Er wordt een maandelijkse update van het klassement 

meegestuurd in de ismail en op de ALU, aan het eind van het jaar, zal de winnende 

commissie een prijs ontvangen van het bestuur.  

Er zijn een aantal veranderingen in de samenstellingen van commissies ten opzichte van het 

afgelopen jaar, de veranderingen zullen hieronder worden toegelicht. Zo wordt de 

borrelcommissie veranderd naar de borrel- en feestcommissie. Deze verandering houdt 

concreet in dat er onderscheid gemaakt wordt tussen de types maandelijkse borrels die de 

commissie organiseert. Elke drie maanden zal er worden gerouleerd met twee ‘zit-borrels’ 

en één ‘feestborrel’. De volgorde van de type borrels staat niet vast en zal wel eens 

afwisselen, maar er wordt wel gestreefd naar deze balans. Bij de zit-borrels zal de muziek 

zachter staan, zullen er snacks aanwezig zijn, zal er ruimte zijn om te zitten en ligt de  

nadruk op de mogelijkheid voor leden om bij te praten in plaats van te feesten. Hiermee 

hoopt het bestuur leden te trekken die minder snel af zouden komen op feesten, maar wel 

behoefte hebben aan een informele bijeenkomst. Eens in de drie maanden zal er dus een 

feest worden georganiseerd door de commissie. De feesten die door de commissie 

georganiseerd worden zullen kleinschaliger zijn dan die van de groot-feest commissie, 

daarom valt deze taak nog onder de borrel- en feestcommissie. Meer toelichting over de 

inrichting van de commissie staat onder het desbetreffende kopje.  

De podcastcommissie heette voorheen de mediacommissie, maar omdat deze commissie 

zich het afgelopen jaar alleen heeft gefocust op de podcast zal de commissie haar taken ook 

op deze manier voortzetten. Vandaar dat ook de naam hiernaar is gewijzigd. Het bestuur 

verwacht dat er dit jaar net zoals voorgaande jaren niet genoeg animo zal zijn voor een 

volledige mediacommissie.  

Ook zijn er dit jaar twee nieuwe commissies bijgekomen. De SitCom is een commissie die 

dit jaar voor het eerst opgezet wordt. Zoals in de naam verscholen zit, zal de SitCom 
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verantwoordelijk zijn voor het organiseren van een maandelijkse filmavond, die gewoonlijk 

zal plaatsvinden op de ismuskamer. Het is geen grote commissie, de taken van de 

commissie zijn ook redelijk beperkt. De commissie kiest de film uit en zorgt voor eten en 

drinken voor tijdens de film. De SitCom activiteiten kunnen zo nu en dan ook plaatsvinden in 

combinatie met het kratje van de maand, als er bijvoorbeeld een sportwedstrijd te zien is.  

De cultuurcommissie is de tweede nieuwe aanwinst van ismus haar commissies. De 

commissie is opgezet omdat het bestuur een commissie miste die tussen formeel en 

informeel in zou zitten. De activiteiten die deze commissie zal organiseren zullen variëren en 

omdat het een vrij nieuwe commissie is, laat het bestuur de invulling ook meer liggen bij de 

commissie zelf. Het bestuur zal ver vooruit melden wanneer er welk type activiteit nodig is. 

Tijdens de nulmetingen wordt aan de cultuur-, informele activiteiten- en de sportcommissie 

duidelijk aangegeven wat voor type activiteiten onder welke commissie valt, zodat deze drie 

commissies niet onbedoeld in elkaars vaarwater zitten. 

Ten slotte is besloten dat de soepcom, de commissie die vorig jaar is opgezet en elke twee 

weken een maaltijd verzorgde tegenover een kleine vergoeding, haar taken niet zal 

voortzetten. Ondanks het feit dat het een leuke toevoeging was voor ismus, is het gebleken 

dat het lastig was om in te schatten hoeveel maaltijden er verkocht zouden worden. Dit 

zorgde ervoor dat er vaak een grote hoeveelheid eten in de koelkast bleef staan, wat snel 

over de datum ging en niet meer verkocht kon worden. In het kader van voedselverspilling 

kon dit door het bestuur niet meer verantwoord worden en zodoende is besloten de 

commissie voor nu stop te zetten. Het bestuur zelf zal wel vaker eetacties organiseren nu de 

soepcom is afgeschaft, dit zal neerkomen op één tot twee keer per maand, afhankelijk van 

de planning.  

Daarnaast is besloten dat de (pre-)mastercommissie afgeschaft zal worden. Bij de 

commissie-inschrijvingen was deze commissie wel een optie, maar omdat er weinig animo 

voor was, is er besloten de commissie op te heffen. De taken die de commissie op zich zou 

nemen, worden nu door het bestuur uitgevoerd. Dit zal neerkomen op één formele of 

informele (pre-)master activiteit per twee maanden.  

Ook Unit W wordt opgeheven dit jaar. Het afgelopen jaar is de commissie enorm 

behulpzaam geweest bij het brainstormen over de app en de site, en het bestuur is heel 

tevreden met wat zij hebben neergezet. Het is op het moment niet meer nodig om een 

volledige commissie te wijden aan de app en site.  

Begeleiding en communicatie 

Aan het begin van het jaar is een commissievoorlichting georganiseerd waarin de 

commissaris interne betrekkingen een toelichting heeft gegeven over alle commissies. Direct 

daarna zijn de inschrijvingen geopend, en konden alle leden zich inschrijven via google 

forms. De inschrijvingen zijn een week open geweest. Hierna zal de commissaris interne 

betrekkingen de commissies vormen en de nulmetingen begeleiden. Er wordt ernaar 

gestreefd alle nulmetingen voor oktober af te ronden zodat de commissies vanaf dan 

werkzaam zijn en er vanaf die maand activiteiten georganiseerd kunnen worden door de 

commissies.  

De commissaris interne betrekkingen zal de meeste commissies begeleiden, op een paar 

commissies na. De ismusband wordt begeleid door de voorzitter, omdat de voorzitter in het 

afgelopen jaar lid was van de commissie en heeft aangegeven deze commissie goed te 

kennen en te willen begeleiden. Ook de PiP-commissie wordt door de voorzitter begeleid. Dit 
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lag voor de hand omdat de commissie het PiP-congres organiseert in samenwerking met het 

Platform voor Politicologen, en de voorzitter hier namens ismus lid van is. 

De penningmeester begeleidt de kascontrolecommissie. Dit is volgens het bestuur het meest 

efficiënt aangezien de commissie alleen te maken heeft met de penningmeester en haar 

taken, en de rest van het bestuur staat hier vrijwel helemaal buiten.  

De commissaris externe betrekkingen begeleidt dit jaar ook twee commissies; de ismus-

affairscommissie en de lezing- en debatcommissie. De ismus-affairscommissie wordt 

begeleid door de commissaris externe betrekkingen, omdat de commissie direct betrokken is 

bij zijn taken. De commissie helpt in de eerste helft van het jaar vooral met het meedenken 

over partners en sponsordeals en het organiseren van de Management Business Fair, en 

zal in de tweede helft van het collegejaar helpen met het organiseren van het ismus career 

event. De lezing- en debatcommissie wordt ook begeleid door de commissaris externe 

betrekkingen. Dit heeft te maken met persoonlijke voorkeur, de commissaris externe 

betrekkingen was in het afgelopen jaar lid van de commissie en heeft aangegeven het 

prettig te vinden deze commissie zelf te begeleiden.  

Na de nulmeting zal de commissie grotendeels zelfstandig haar taken volbrengen. De 

commissieleden zitten samen met de commissaris interne betrekkingen, of het andere 

begeleidende bestuurslid, in een WhatsApp-groep. Zo blijft het bestuur op de hoogte van 

vooruitgang en veranderingen binnen de commissies, en kan er vroegtijdig worden 

ingegrepen als er een beslissing gemaakt lijkt te worden die niet aansluit op het beleid van 

het bestuur. Bij de nulmeting zal tevens gevraagd worden of de commissie wil dat het 

bestuurslid aanwezig is bij vergaderingen of dat ze dit juist zelfstandig willen doen. Het 

verschilt per commissie hoe vaak er vergaderd moet worden, ook dit zal tijdens de nulmeting 

worden besproken met de commissie.  Hoe dan ook is het van belang dat de vergaderingen 

genotuleerd worden door de aangewezen secretaris (toelichting staat onder ‘Structuur van 

commissies’), nogmaals zodat het bestuur op de hoogte blijft van wat er afspeelt binnen de 

commissies.  

Halverwege en aan het eind van het jaar vindt een evaluatie plaats waar de commissaris 

interne betrekkingen een gesprek heeft met alle commissies over hoe het met de 

commissies gaat. Dit gesprek zal sowieso plaatsvinden met de voorzitters van de 

commissies, maar is ook mogelijk voor andere commissieleden als zij dat willen. Daarnaast 

wordt er van elke commissie minstens één aanwezig lid op de ALV’s verwacht, normaliter de 

voorzitter. Dit is dit jaar weer besloten omdat er op de ALV’s gestemd wordt op zaken waar 

de commissies en commissieleden direct bij betrokken zijn en het bestuur wil voorkomen dat 

hier miscommunicatie ontstaat tussen het bestuur en de (actieve) leden.  

Structuur van de commissies 

Tijdens de nulmetingen, die voor alle commissies zo snel mogelijk worden ingepland, krijgen 

de commissieleden een draaiboek met uitgebreide uitleg over de commissie en haar taken. 

Ook wordt er een taakverdeling gemaakt binnen de commissie met een voorzitter, secretaris 

en penningmeester.  

De voorzitter is verantwoordelijk voor het voorzitten van de commissievergaderingen en voor 

het op orde houden van de commissie en haar taken. Ondanks dat de commissievoorzitter 

verantwoordelijk is voor de commissie, zijn de commissaris interne betrekkingen en het 

bestuur eindverantwoordelijk voor de activiteiten. Het is dus belangrijk dat de communicatie 

tussen de commissievoorzitter en de commissaris interne betrekkingen goed verloopt. Ook 
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is de voorzitter van de commissie het contactpunt tussen de commissie en het bestuur, 

waardoor het  belangrijk is dat diegene op de hoogte is van de belangrijkste zaken binnen 

de commissie.   

Alle commissies krijgen ook een secretaris aangewezen. De secretaris is verantwoordelijk 

voor het notuleren van de vergaderingen en het uploaden van de notulen in de gedeelde 

Drive-map waar alle commissieleden en de commissaris interne betrekkingen in deelnemen. 

De notulen dienen niet per se als controle, maar als een middel voor de commissaris interne 

betrekkingen om op de hoogte te blijven van veranderingen binnen de commissies zonder 

elke vergadering te hoeven bijwonen. 

Als laatste wordt er een penningmeester aangewezen binnen de commissie. Dit is niet voor 

alle commissies even noodzakelijk omdat er grote verschillen zijn in uitgaven per commissie. 

Ondanks dat is er besloten toch voor elke commissie een penningmeester aan te wijzen, 

omdat dit handiger is om het overzicht van de uitgaven beter op een rijtje te houden. Bij de 

commissies met een groter budget, zoals bijvoorbeeld de reis-, meerdaagse excursie- en 

groot feestcommissie, zal het contact tussen de penningmeester van de commissie en de 

penningmeester van ismus intensiever zijn dan bij commissies met een kleiner budget. Bij 

deze commissies zal de penningmeester ook deelnemer zijn in de WhatsApp-groepen, om 

de communicatie soepeler te laten verlopen. 

Bovendien krijgen alle commissies een eigen e-mail account. Het is de bedoeling dat al het 

contact tussen de commissies en partijen die betrokken zijn met activiteiten, via dit e-

mailadres verloopt. Dit is erg belangrijk, omdat iedereen op deze manier toegang heeft tot 

belangrijke informatie, ook als er een commissielid om wat voor reden dan ook uitvalt.   
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Commissies 

Accessoirecommissie 

De accessoirecommissie is verantwoordelijk voor het uitbrengen van de ismus-accessoires. 

In het verleden zijn diverse accessoires uitgebracht, zoals de ismustrui, de longsleeve, de 

badslippers en nog vele andere accessoires. Het streven voor de commissie is om dit jaar 

wederom vier accessoires uit te brengen, in elk blok één. De eerste accessoire wordt 

uitgebracht door het bestuur, omdat de commissie waarschijnlijk te weinig tijd heeft om een 

accessoire te bedenken, ontwerpen en promoten voor het eind van het eerste blok.  

Vorig jaar is er geen ismustrui uitgebracht door de commissie omdat er toen overlap was 

met het andere collegejaar, dit jaar staat deze wel weer op de planning. Hoe de vormgeving 

van deze trui eruit komt te zien is verder volledig aan de commissie. De overige accessoires 

die uitgebracht zullen worden, worden volledig bedacht door de commissie zelf. Er wordt 

hierbij rekening gehouden met de kosten van de accessoires, omdat het bestuur deze 

beschikbaar en toegankelijk wil houden voor alle leden, maar ook met de originaliteit. 

Daarmee wordt er voorkomen dat mensen accessoires niet aanschaffen omdat ze deze in 

een eerder collegejaar al hebben gekocht.  

Almanakcommissie 

De almanakcommissie maakt de almanak die gewoonlijk in het begin van het vierde blok 

uitgedeeld wordt aan de leden. Het is volledig aan de commissie om het thema te bedenken, 

wat wel moet worden goedgekeurd door het bestuur. Omdat er belangrijke deadlines 

gehaald moeten worden, zal de commissaris interne betrekkingen tijdens de nulmeting een 

duidelijke planning maken met de commissie. Net zoals vorig jaar wordt er door het SOFv 

een cursus aangeboden voor Adobe Photoshop en InDesign, de commissieleden mogen 

hier uiteraard weer gebruik van maken mochten zij daar behoefte aan hebben.  

Borrel- en feestcommissie 

Dit jaar is de naam van de eerdere Borrelcommissie veranderd naar de borrel- en 

feestcommissie. De taken van de commissie zullen ook iets veranderen. Dit jaar zal er 

onderscheid gemaakt worden tussen borrels en kleinschalige feesten. De commissie 

organiseert in principe één borrel per maand, en de bedoeling is dat er om de twee 

maanden een feest georganiseerd wordt. Aangezien het om kleinere feesten gaat dan door 

de Groot Feestcommissie zouden worden georganiseerd, vallen deze feesten dus nog wel 

onder de commissie.  

De borrelcommissie is zelf volledig vrij in het bedenken van thema’s en het aankleden van 

de borrels. Net zoals in vorige jaren wordt de commissie ook aangemoedigd om na te 

denken over borrels waarbij de nadruk niet ligt op het drinken van alcohol, om de activiteiten 

laagdrempeliger te maken voor leden die gewoonlijk niet naar borrels gaan, bijvoorbeeld 

omdat zij geen alcohol drinken. Er zou bijvoorbeeld nagedacht kunnen worden over een 

mocktail-borrel. Ook is er ruimte voor het overwegen van het organiseren van een borrel met 

andere studieverenigingen, het is aan de commissie zelf om te bepalen of ze dit willen doen.  
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Cultuurcommissie 

De cultuurcommissie is een commissie waar er afgewisseld wordt tussen formele en 

informele activiteiten. De commissaris interne betrekkingen zal aan het begin van het jaar 

aangeven op welke datum welk type activiteit nodig is, zodat de commissie ruim van te 

voren kan plannen. Omdat het een nieuwe commissie is, zullen de leden in samenwerking 

met het bestuur moeten aftasten welke activiteiten in de smaak vallen bij de leden. Enkele 

voorbeelden waar het bestuur aan dacht zijn bijvoorbeeld het bezoeken van musea of een 

concert- of theatervoorstelling. Uiteraard wordt de exacte invulling volledig aan de 

commissie overgelaten. 

Eendaagse Excursiecommissie 

De Eendaagse Excursiecommissie verzorgt drie keer per jaar een formele excursie in het 

binnen- of buitenland die aansluit bij de studie. Hierbij kan worden gedacht aan een excursie 

naar Brussel of Den Haag, maar de commissie kan ook kijken of het mogelijk is naar een 

politieke talkshow of naar een congres te gaan. Vorig jaar is de excursie naar Brussel 

afgelast in verband met maatregelen tegen het Coronavirus, maar de commissie kan deze 

excursie als zij dat zouden willen opnieuw organiseren.  

De commissie wordt net als vorig jaar aangemoedigd om ook excursies te organiseren die 

Engelstalig zijn, zodat de internationale (master)studenten ook betrokken kunnen worden bij 

de activiteiten.  

Groot Feestcommissie 

De Groot Feestcommissie organiseert jaarlijks vier grote evenementen. Deze commissie 

organiseert het jaarlijkse gala, het open feest en de cantus. Verder zullen zij gezien het 

succes van afgelopen jaar, de kroegentocht nog een keer organiseren. De commissie is 

verantwoordelijk voor het regelen van locaties, thema’s en vervoer naar de locaties.  

In het najaar organiseert de commissie een open feest, wat voor leden gratis is en waar er 

van niet-leden een kleine bijdrage gevraagd wordt. Het verzinnen van de locatie en het 

thema is aan de commissie. Tijdens het jaarlijkse gala dat in het voorjaar wordt 

georganiseerd, wordt het KKB ook aangekondigd.  

Deze commissie heeft naast contact met de commissaris interne betrekkingen ook veel 

contact met de penningmeester en de commissaris externe betrekkingen, om goed te 

kunnen overleggen over locaties en kosten.  

Informele Activiteitencommissie 

De informele activiteitencommissie organiseert elke zes weken een informele activiteit die 

niet onder de sport- of cultuurcommissie valt. Deze activiteiten zullen erg uiteenlopen, de 

commissie wordt aangemoedigd creatief te zijn in het bedenken van (nieuwe) activiteiten. Er 

kan worden gekeken naar het opnieuw organiseren van activiteiten als een dropping, 

escaperoom of het moordspel, maar het mogen ook volledig nieuw bedachte activiteiten zijn. 
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Introductiecommissie 

De introductiecommissie opent haar inschrijvingen halverwege het jaar en organiseert in 

samenwerking met het bestuur en de SVM het programma van de introductie van het 

volgende collegejaar. Na de kiesALV zal het kandidaatsbestuur ook betrokken zijn in het 

organiseren van de introductie, en tijdens de introductie is het kandidaatsbestuur ook 

betrokken bij de activiteiten. De Introductiecommissie zal begeleid worden door het SVM-lid 

van ons bestuur. 

ismus Affairs 

De ismus Affairs commissie is het afgelopen jaar erg nuttig geweest. Met name in het 

tweede halfjaar is deze commissie van belang als steun voor de commissaris externe 

betrekkingen in het organiseren van het ismus Career Event (ICE), het nieuwe Skills Event, 

genoemd onder sponsoring, en de Management Business Fair (MBF). Er is dus een verschil 

in intensiteit tussen het eerste en tweede halfjaar. Dat houdt in dat deze commissie in het 

begin vooral zal fungeren als een denktank die meedenkt met de commissaris externe 

betrekkingen. Later komen er meer praktische zaken aan te pas, zoals benaderbaar zijn 

voor bedrijven op het ICE, het regelen van locaties, materiaal. 

ismusband 

De ismusband biedt, na een succesvolle pilot afgelopen jaar,  muzikale leden de kans om 

samen muziek te maken. Er is gekozen om de inschrijving voor deze commissie open te 

houden en geen audities in te stellen, maar er wordt duidelijk gemaakt dat van de leden van 

deze commissie wordt verwacht dat muzikale kennis bijna onmisbaar is voor deze 

commissie. Ook ligt de nadruk op het bijwonen van repetities en zullen deze repetities 

consequent worden ingepland bij de Lindenbergh. Het bestuur ziet graag dat de ismus band 

het jaarlijkse gala met een paar liedjes zou kunnen voorzien van live muziek. Aangezien de 

voorzitter het afgelopen jaar het meest betrokken is geweest bij de ismus band, valt dit jaar 

de commissie onder zijn hoede.  

Kascontrolecommissie 

De kascontrolecommissie is verantwoordelijk voor het controleren van de penningmeester 

en heeft dus een belangrijke taak binnen de vereniging. Zo zal er worden gekeken of de 

boekhouding op orde is, de voorraad juist geteld is en de kas klopt. Deze commissie zal 

twee keer per jaar samenkomen om de financiële zaken van de vereniging te controleren. 

De eerste keer zal halverwege het boekjaar van de penningmeester zijn, de tweede en 

tevens laatste keer vindt plaats aan het einde van het boekjaar. Als aan het einde van het 

jaar alles in orde blijkt te zijn, geeft de kascontrolecommissie het advies aan de Algemene 

Leden Vergadering om de penningmeester te dechargeren.  

Kennismakingsweekendcommissie 

De Kennismakingsweekendcommissie is verantwoordelijk voor het organiseren van het 

jaarlijkse kennismakingsweekend dat gewoonlijk plaatsvindt in het eerste weekend van 

oktober. Omdat de commissie-inschrijvingen plaatsvinden voor het kennismakingsweekend 

begonnen is, is er gekozen deze inschrijvingen halverwege het jaar te openen, zodat de 

commissie het kennismakingsweekend organiseert van het opvolgende jaar. Het bestuur zal 

van te voren zorgen dat de groepsaccommodatie is geboekt zodat de commissie hier niet 



18 

verantwoordelijk is. De huidige commissaris interne betrekkingen begeleidt de commissie, 

maar het nieuwe bestuur (van collegejaar 2023 - 2024) zal verantwoordelijk zijn voor het 

weekend zelf omdat dit valt na de wissel-ALV. Het is dus ook van belang dat de commissie 

voor de zomervakantie al in contact is met het nieuwe kandidaatsbestuur.  

Lezing- en Debatcommissie 

De Lezing- en Debatcommissie heeft als taak het verzorgen van een belangrijk deel van de 

formele activiteiten. Zij verzorgen studie verbredende lezingen met sprekers die de 

Nijmeegse politicoloog interesseren. In het komende jaar wil het bestuur de commissie op 

verschillende manieren in staat stellen om haar taak nog beter uit te voeren. Ten eerste 

houdt het bestuur de lijnen kort met externe partners door de commissie in staat te stellen 

om ook lezingen te organiseren op interessante andere locaties, zoals bijvoorbeeld in de 

boekenwinkel Dekker van de Vegt. Verder motiveert het bestuur de commissie om creatief 

te zijn wat betreft mogelijke sprekers. De commissaris externe betrekkingen begeleidt dit 

jaar de commissie, omdat hij ervaring heeft met de commissie, maar ook omdat hij wellicht 

iets makkelijker in contact komt met bepaalde sprekers, wat de commissie zou helpen. 

Meerdaagse Excursiecommissie 

De meerdaagse excursiecommissie organiseert de jaarlijkse buitenlandse excursie van een 

paar dagen, die plaatsvindt in februari. Door de excursie in februari te plannen hoopt het 

bestuur een grotere groep (nieuwe) leden aan te moedigen om zich in te schrijven, omdat zij 

dan al kennis hebben kunnen maken met ismus. Er is overwogen de excursie te laten 

plaatsvinden aan het begin van het collegejaar, maar dit vond het bestuur een minder goed 

idee omdat omdat er dan misschien minder eerstejaars leden mee zouden willen. Juist de 

meerdaagse excursie is een laagdrempelige grote activiteit waar in het verleden veel 

eerstejaars op af zijn gekomen. Ook vindt de excursie plaats ruim na de tentamens van het 

tweede blok, wat leden de ruimte geeft om te kunnen focussen op het studeren voordat ze 

hoeven na te denken over de excursie.  

De meerdaagse excursie zal grotendeels in verband staan met de studie, en wordt 

aangevuld door enkele informele activiteiten. Het programma wordt volledig samengesteld 

door de commissie zelf, en het bestuur zal een afweging maken of het programma een 

goede balans tussen formele, informele en culturele activiteiten heeft.  

De reis die in het vorige collegejaar is georganiseerd door deze commissie is helaas afgelast 

vanwege de toenmalige coronamaatregelen. De commissie had in principe al haar werk al 

gedaan, en er waren al inschrijvingen voor de meerdaagse excursie. Omdat het bestuur de 

leden van deze commissie (jaar 2021 - 2022) die daar de behoefte aan hebben de kans 

willen geven om zich nog een jaar in te zetten voor de meerdaagse, krijgen zij voorrang bij 

deze commissie zodra de inschrijvingen starten. Er zijn echter geen leden geweest die hier 

gebruik van hebben gemaakt en de commissie is inmiddels met andere leden ingedeeld. 

Podcastcommissie 

Afgelopen jaar is de mediacommissie opgezet, waarvan de leden uiteindelijk 

verantwoordelijk werden voor de podcast: ‘Discusmus’. De podcast blijkt een groot succes 

en is met veel enthousiasme ontvangen door de leden, daarom heeft het bestuur besloten 

de mediacommissie voort te zetten maar deze anders te noemen, namelijk de 

Podcastcommissie. De podcast is het afgelopen jaar door twee leden gepresenteerd. Omdat 



19 

dit zo positief is ontvangen, heeft het bestuur in overleg met de twee leden besloten dat zij 

de presentatie komend jaar zullen voortzetten. Wel is er plaats voor een eventuele derde 

presentator of een nieuw commissielid dat verantwoordelijk is voor de redactie van de 

podcast, dus onder andere het schrijven van het script en het editen van de podcast.  

PiP-commissie 

De PiP-commissie is verantwoordelijk voor het organiseren van het jaarlijkse Politics in 

Perspective Congress. Dit congres wordt georganiseerd in samenwerking met de andere 

studieverenigingen politicologie. De totale PiP-commissie bestaat uit acht leden, twee van 

iedere studievereniging politicologie. Aangezien de voorzitter het contact met de andere 

studieverenigingen onderhoudt, valt deze commissie dus ook onder de voorzitter. Als de 

roulatie wordt gevolgd, vindt het PiP-congres dit jaar in Nijmegen plaats. 

Raad van Advies 

Dit jaar is het eerste jaar dat ismus een raad van advies (RvA) zal hebben. Het bestuur heeft 

met de RvA besloten dat zij, in lijn met de kascontrolecommissie, een brief zullen insturen 

naar de ALV betreffende het te behandelen ALV-stuk. De RvA is verder altijd in te schakelen 

door het bestuur wanneer zij advies nodig acht te hebben. Tot slot is de RvA in staat om het 

bestuur ongevraagd te adviseren. De stukken die de RvA opgestuurd krijgt zijn vaak nog niet 

openbaar, en dus is het van belang dat hier discreet mee om wordt gegaan. 

Reiscommissie 

De reiscommissie organiseert jaarlijks de tiendaagse reis die gewoonlijk naar twee landen 

gaat. De reis zal plaatsvinden in de meivakantie, en er is besloten dat er wederom niet 

gevlogen zal worden dit jaar. Deze beslissing is genomen om twee redenen; om in lijn te 

blijven met het duurzaamheidsbeleid en vanwege de SOFv-subsidie die de reis ontvangt 

wanneer er niet gevlogen wordt.  

De bestemming van de reis is verder volledig aan de commissie, er wordt wel rekening 

gehouden met het feit dat recente locaties misschien al bezocht zijn voor leden die wel mee 

willen op de reis, dus die worden vermeden.  

Sportcommissie 

De sportcommissie organiseert eens in de zes weken een laagdrempelige sportactiviteit, dit 

kan een sportcursus zijn, maar ook een zelfbedachte activiteit, zolang er maar een sportief 

aspect aan zit. Ook hier wordt aangedrongen op creativiteit om te voorkomen dat leden die 

bepaalde sportactiviteiten in afgelopen jaren al hebben bezocht, niet komen vanwege 

herhaling.  

Statutencommissie 

Na vijf jaar te hebben gewerkt aan het het wijzigen van de statuten, staat dit jaar als laatste 

de afsluitende statuten-ALV op de rol. Deze ALV hoeft niet lang te duren: er dient alleen 

voor of tegen voorgestelde wijzingen gestemd te worden. Na deze ALV gaat het bestuur 

naar de notaris toe om een notariële akte van de statuten te laten maken, waarna ze direct 

in werking treden. Hierna zal de statutencommissie worden opgeheven.  
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Heraut 

De Heraut is het lijfblad van de Nijmeegse politicoloog en een commissie die onafhankelijk 

van ismus bestaat. De hoofdredacteuren stellen zelf de redactie samen. De Heraut wordt net 

zoals in het afgelopen jaar alleen digitaal uitgebracht. 

Sitcom 

De SitCom is een commissie die dit jaar is opgesteld, en deze commissie zal 

verantwoordelijk zijn voor het organiseren van film- of serie-avonden die minimaal één keer 

per maand zullen plaatsvinden. De commissie zal slechts uit twee leden bestaan, omdat er 

tamelijk weinig werk is om te verdelen. De leden van de commissie zullen verantwoordelijk 

zijn voor het uitzoeken van een film, documentaire of serie, en het verzorgen van eventuele 

bijbehorende decoraties of versnaperingen.  

Normaliter zullen de activiteiten plaatsvinden op de ismuskamer, maar voor speciale 

evenementen kan worden gekeken naar andere locaties zoals de theaterzaal in het EOS 

gebouw of op een locatie in de stad. Dit is verder ook aan de commissieleden om te 

bedenken.  
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Samenwerkingsverbanden  

Bij een actieve studievereniging horen uiteraard ook samenwerkingsverbanden. Deze 

samenwerkingsverbanden helpen studievereniging het (studenten)leven van haar leden 

extra te verbreden. Door andere invalshoeken en een groter bereik kunnen andere 

activiteiten worden georganiseerd dan ismi gewend zijn. Dit jaar kent ismus weer 

verschillende samenwerkingsverbanden: Platform voor Politicologen (PvP), Mengelmousse, 

Nederlandse Kring voor de Wetenschap der Politiek (NKWP), SamenwerkingsOverleg 

Faculteitsverenigingen (SOFv), Samenwerkende Verenigingen der 

Managementwetenschappen (SVM), International Association for Political Science Students 

(IAPSS) en het Alumninetwerk. 

Alumninetwerk 

Alumni van de opleiding politicologie kunnen lid worden van het alumninetwerk. Het 

alumninetwerk staat in principe los van ismus en wordt geleid door een (informeel) bestuur. 

De voorzitter van ismus onderhoudt het contact met dit netwerk en woont hun vergaderingen 

bij. Het alumninetwerk is ook dit collegejaar weer enthousiast en is wederom van plan een 

paar mooie activiteiten neer te zetten. 

IAPSS 

Het IAPSS biedt een platform voor publicaties van onderzoeken, contact met experts op het 

gebied van politicologie en ondersteuning voor studenteninitiatieven. IAPSS heeft een 

enorm netwerk van politicologie studenten over de hele wereld. ismusleden die lid willen 

worden kunnen dat gratis en hebben volledige democratische rechten binnen IAPSS. 

Aangezien ismus contributie betaalt, zal het (gratis) lidmaatschap bij IAPSS gedurende het 

hele jaar gepromoot worden via de Linktree en op de website. Het contact met IAPSS is 

goed: vandaar dat het bestuur het voornemen heeft om de lijntjes kort te houden. Het 

bestuur grijpt graag de mogelijkheid aan om met dit netwerk een activiteit te organiseren. 

 

Mengelmousse 

Het samenwerkingsverband Mengelmousse (voorheen mengelmoes) bestaat uit 

studieverenigingen BOW, de ESV, studievereniging Den Geitenwollen Soc., ismus, Mundus, 

Mycelium, Postelein en Umoja. In het kader van zichtbaarheid staat het bestuur zeer 

welwillend tegenover het organiseren van activiteiten binnen dit samenwerkingsverband. 

Afgelopen jaar heeft het een zeer succesvol feest georganiseerd. Vanuit ismus is er de wens 

om het aankomend jaar meerdere activiteiten te organiseren. Vanwege de organisatorische 

aard van het samenwerkingsverband zal de commissaris interne betrekkingen ismus 

vertegenwoordigen.  

Nederlandse Kring voor de Wetenschap der Politiek (NKWP) 

De Nederlandse Kring voor de Wetenschap der Politicologie is de beroepsvereniging voor 

politicologen. Het NKWP is een platform voor werkzame politicologen door middel van 

symposia, een jaarprijs en vooral het Politicologenetmaal, waar politicologen de kans krijgen 

om hun onderzoek te presenteren. Verder geeft het ook het blad Acta Politica uit, een 
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wetenschappelijk blad op het gebied van politicologie. Het NKWP is een belangrijke partner 

van het PvP voor bijvoorbeeld het PiP-congres.  

Platform voor Politicologen (PvP) 

Het PvP is een samenwerkingsverband van alle studieverenigingen politicologie in 

Nederland, te weten EOS van de Vrije Universiteit in Amsterdam, Machiavelli van de 

Universiteit van Amsterdam, SPIL van de Universiteit Leiden en ismus. Elke vereniging 

vaardigt een bestuurslid af om zitting te nemen in het bestuur van het PvP. Ook dit jaar 

neemt de voorzitter weer plaats. Via het PvP komen studieverenigingen in contact met 

elkaar en bestaat de mogelijkheid om gezamenlijke activiteiten te organiseren, met als 

belangrijkste activiteit het PiP-congres. Als de roulatie wordt gevolgd, vindt dit jaar het PiP-

congres in Nijmegen plaats. ismus heeft dit jaar de functie van secretaris. 

Samenwerkende Verenigingen der Managementwetenschappen (SVM)  

De SVM bestaat uit één afgevaardigde van alle studieverenigingen aan de Faculteit der 

Managementwetenschappen, te weten de ESV, ismus, Mundus, BOW en Synergy. Hier 

wordt samengewerkt voor het organiseren van de bekende Management Madness feesten. 

In tegenstelling tot voorgaande jaren neemt dit jaar de voorzitter plaats in de SVM. De reden 

hiervoor is de nieuwe taak die de SVM van de faculteit heeft gekregen: het bestellen van de 

boeken voor de studenten politicologie. Aangezien voor deze taak het contact met de 

vakgroep van belang is, en aangezien het contact met de vakgroep onder de portefeuille van 

de voorzitter valt, is gekozen om de voorzitter plaats te laten nemen in de SVM. De functie 

van ismus binnen de SVM is dit jaar contactpersoon faculteit. 

SamenwerkingsOverleg Faculteitsverenigingen (SOFv) 

Het SamenwerkingsOverleg Faculteitsverenigingen is de koepel voor alle 

studieverenigingen van de Radboud Universiteit. Het SOFv biedt bestuurders een manier 

om ideeën uit te wisselen en houdt hen op de hoogte van ontwikkelingen in de Universitaire 

Studentenraad middels een Politiek Commissaris die daarin zetelt. Deze Politiek 

Commissaris behartigt de belangen van de studieverenigingen in het hoogste 

medezeggenschapsorgaan van de universiteit. Ook functioneert het SOFv als een 

ondersteunende organisatie voor studentbestuurders door hen te informeren middels 

informatiemomenten en cursussen. Door banden met het SOFv kan ismus samen met 

andere studieverenigingen uit Nijmegen invloed uitoefenen op het beleid van de universiteit. 

Daarnaast kan het bestuur ervaringen delen met andere besturen binnen het SOFv en 

hiermee advies en ideeën inwinnen. Om het contact met andere besturen optimaal te 

houden, is het bestuur van plan dit jaar strikt iedere SOFv-ALV bij te wonen. Om ismus zo 

goed mogelijk op de kaart te zetten, wordt getracht telkens met minimaal de voorzitter en 

één ander bestuurslid aanwezig te zijn.  
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Sponsoring 

Membercarddeals  

Conform de doelen van ons beleidsplan gaat het bestuur kijken of zij het leden 

gemakkelijker kan maken voor ismi om de kaart te gebruiken. Een deel daarvan wil het 

bestuur doen door te proberen om richting deals te gaan waar ismi korting krijgen op een 

scala van producten in plaats van specifieke gerechten, drankjes, etc. Verder wil het bestuur 

goed naar de leden luisteren wat betreft welke restaurants interessant zijn voor de 

membercard. De ismus affairs commissie heeft hier ook een rol in het bedenken van 

mogelijke deals. Wat betreft het promoten van de deals: in de app zal het mogelijk zijn om 

op een kaartje van Nijmegen te zien waar de membercard te gebruiken is. Daarbij is er de 

mogelijkheid om de membercard digitaal te gebruiken middels de app. Tot slot zullen de 

membercard deals nog steeds op de instagram gepromoot worden. 

Stamkroeg  

Afgelopen jaar heeft ismus een stamkroegdeal gehad met café Groots. Dat is grotendeels 

goed verlopen, en er zijn veel leuke borrels georganiseerd. Gedurende het jaar waren er 

echter problemen in de communicatie. In de eerste weken van dit collegejaar zijn er 

wederom problemen geweest in de communicatie. Daarnaast heeft het bestuur ervaren dat 

café Groots niet geschikt is om rustig je avond in te beginnen. De opkomst bij borrels bij café 

Groots richting het einde van het jaar viel ook tegen. Om deze redenen kiest het bestuur er 

voor om de stamkroegdeal met Groots in het komende jaar niet voort te zetten. 

De nieuwe stamkroeg staat nog niet vast. Het bestuur heeft een aantal wensen betreffende 

de nieuwe samenwerking. Het bestuur wil een stamkroeg die, conform de het doel van 

toegankelijkheid, als gezellig en knus beschouwd kan worden. Dit past bij de wens om een 

duidelijke scheidslijn tussen borrels en feesten te trekken. De stamkroeg zal zich meer 

moeten lenen voor borrels. Voor activiteiten die meer op feesten lijken kan ismus uitwijken 

naar andere locaties zoals in de Molenstraat of Tappers.  

Verder lijkt het het bestuur op dit moment verstandig om bij de stamkroegdeal een 

halfjaarlijks contract proberen te sluiten. Dat is ook fijn voor de kroeg in kwestie omdat men 

dan halfjaarlijks het nieuwe contract kan evalueren en aanscherpen. Het bestuur gaat met 

veel goede zin op zoek naar de nieuwe stamkroeg voor ismus. 

Vrienden van ismus   

Het bestuur heeft besloten om het vrienden van ismus beleid te veranderen. Het huidige 

beleid is dat men éénmalig een betaling doet van €10,- om vervolgens de rest van het leven 

een vriend van ismus te zijn. Als vriend van ismus heeft men toegang tot alle activiteiten, het 

is echter niet mogelijk om een ALV te bezoeken. Vanaf aankomend jaar gaat dit beleid 

veranderen, namelijk dat een vriend van ismus jaarlijks een bedrag van €10,- gaat betalen 

aan de vereniging. Dit geldt enkel voor nieuwe vrienden van ismus. Al bestaande vrienden 

van ismus hebben hiertoe besloten onder de veronderstelling slechts één keer een bedrag 

te hoeven betalen aan ismus, voor deze personen heeft het bestuur besloten het oude 

beleid te blijven hanteren.  

Skills event 
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Dit jaar zal ismus samen met BOW, Mundus en Career Service een nieuw evenement 

opzetten. Dit zal een tweedaags evenement betreffen waar bedrijven en derde partijen 

cursussen zullen geven aan studenten. Dat kan betekenen: presentatievaardigheden, excel-

skills, debatvaardigheden, projectmanagement en nog veel meer. Het evenement zal niet 

alleen voor ismi open zijn, maar voor alle studenten van de management faculteit. De 

insteek van dit evenement is niet louter acquisitie, maar ook het aanbieden van 

kwaliteitstrainingen aan de studenten.  
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Nawoord 

 

Lieve ismi, 

Hartelijk bedankt voor het lezen van het beleidsplan. Jullie betrokkenheid is wat het komend 

jaar onvergetelijk gaat maken. We kijken uit naar een jaar vol borrels, lezingen, feesten, 

excursies, en alle andere activiteiten om het leven van de Nijmeegse politicoloog te 

verbreden.  

Met dit beleidsplan hopen we duidelijk te hebben gemaakt welke kant ismus het aankomend 

jaar opvliegt. Uiteraard gaat dit hand in hand met de begroting, welke we jullie van harte 

aansporen om zorgvuldig door te nemen. Wanneer er nog vragen of onduidelijkheden zijn 

moedigen we jullie aan deze vooral te stellen op de Algemene Ledenvergadering, waar we 

jullie graag te woord staan.  

Met vriendelijke groet, 

Het XXIIe bestuur der studievereniging ismus, 

Maurits Bouma    Voorzitter 

Tristan Hoenselaar    Secretaris 

Noortje Lamers    Penningmeester 

Berend Kooiker    Commissaris externe betrekkingen 

Jasha Notenboom    Commissaris interne betrekkingen 


